
Code: 

活動編號： 

 

emsd2324t 

Activity: 

活動： 

EMSD Outreach Career School Talk 

機電工程署外展職業到校講座 

 

Organiser: 

主辦機構： 

Electrical and Mechanical Services Department (EMSD) 

機電工程署 

 

Objective: 

目標： 

To enable students to know more about 

使同學認識到 

1. the roles and works of the EMSD 

機電工程署的角色與工作 

2. how the EMSD employs innovative technologies to tackle the electrical 

and mechanical (E&M) engineering challenges faced by different 

government departments and public organisations. 

機電署如何應用創新科技解決不同政府部門及公營機構面對的機電

工程挑戰 

3. programme structure and career prospects of the Technician Training 

Scheme and the Engineering Graduate Training Scheme  

技術員訓練計劃及見習工程師訓練計劃的內容與發展前景 

  

Target Participant: 

參加對象： 

S3 to S6 students 

中三至中六學生 

 

No. of Participant: 

參加人數： 

 At the discretion of school 

 由學校自行擬定  

 

Date: 

日期： 

To be proposed by school and agreed upon by the organiser (Monday to 

Friday except Saturday and public holidays) 

由學校建議並獲主辦機構同意（星期一至星期五，星期六及公眾假期除外） 

  

Time: 

時間： 

 

To be proposed by school and agreed upon by the organizer (between 10 a.m. 

to 5 p.m.).  The duration of the talk is about 35 minutes. 

由學校建議並獲主辦機構同意（早上 10時至下午 5時），活動為時約 35

分鐘 

 

Venue: 

地點： 

To be arranged by school 

由學校安排 

 

Content: 

內容： 

 

The speaker from EMSD will introduce E&M Engineering and the scope and 

works of the EMSD, in particular, the duties of engineers and technical staff.  

The speaker will also introduce the Technician Training Scheme and the 

Engineering Graduate Training Scheme provided by the EMSD.  

機電工程署的職員會簡介機電工程的內容及機電工程署的角色與工作，

尤其是工程師及技術人員的工作。機電工程署亦會介紹技術員訓練計劃

及見習工程師訓練計劃。 

 

Remark: 

備註： 

1. The event details are provided by the organiser. 

活動詳情由主辦機構提供。 

 

 

2. The organiser may change the date, time, content of the activity or 



cancel the activity if situation warrants. 

主辦機構可因應情況，更改活動日期、時間、內容，或取消活動。 

 

3. The places of the activity are allocated on a first-come-first-served basis.  

是次活動名額以先到先得的方式分配。  

 

4. The event date and time will be proposed by schools and subject to final 

agreement of organizer. 

活動日期及日期由學校建議並由主辦單位同意。 

 

5. The Principal shall endorse teacher’s application of the activity on the 

website of the Business-School Partnership Programme.  

教師申請活動後，校長需登入「商校合作計劃」網頁批核活動。 

 

 


